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Abstract (en)
The invention relates to ammunition comprising a launcher (1) and an active charge (2) to be fired from the latter, the active charge being propelled
from the launcher with the aid of a propulsive charge (14). According to the invention, it is proposed that the launcher (1) has in the bottom region
an electromagnetic coil (6), which can be connected to an electrical supply source and has a movably mounted armature (10), the armature being
designed as a striker pin (10) for a percussion cap (13), which fires the propulsive charge (14). In this way, the previously customary electrical
ignition of the propulsive charge (14) is replaced by a reliable striker-pin ignition (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Munition aus einem Wurfbecher (1) und einem daraus zu verschießenden Wirkkörper (2), wobei der Wirkkörper
mit Hilfe einer Treibladung (14) aus dem Wurfbecher ausgestoßen wird. Gemäß der Erfindung wird vorgeschlagen, daß der Wurfbecher (1) im
Bodenbereich eine mit einer elektrischen Versorgungsquelle verbindbare Elektromagnetspule (6) mit einem beweglich gelagerten Anker (10)
aufweist, wobei der Anker als Schlagbolzen (10) für ein die Treibladung (14) zündendes Anzündhütchen (13) ausgebildet ist. Die bisher übliche
elektrische Anzündung der Treibladung (14) wird auf diese Weise durch eine sichere Schlagbolzenzündung (5) ersetzt.
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